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Transportudvalget har i brev af 18. september 2020 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Transportudvalget. 

Spørgsmål nr. 761: 

Vil ministeren foranledige en dialog mellem borgere og pendlertalspersoner, 

myndigheder, leverandører og operatører om, hvordan regulariteten på Svend-

borgbanen kan styrkes, indtil et nyt signalsystem er etableret, med henblik på 

at finde konkrete løsninger og genoprette tilliden hos de fynske togpassagerer? 

Svar: 

Jeg vil gerne starte med at sige tak for den konstruktive dialog, vi havde på 

samrådet om Svendborgbanen den 15. september 2020. 

Som nævnt på samrådet, har fynboerne ikke fået den fremrykning af nye signa-

ler på Svendborgbanen, som min forgænger på posten lovede tilbage i 2016. 

Fynboerne fik stillet noget i udsigt, som de på grund af løbende forsinkelser af 

Signalprogrammet ikke har fået endnu. 

Disse forsinkelser er ikke blevet kommunikeret klart nok til borgerne på Fyn. 

Jeg vil, som drøftet på samrådet, derfor invitere borgmestre og pendlerrepræ-

sentanter til et møde, hvor Banedanmark og Arriva vil fortælle om tilrettelæg-

gelsen af kørslen på Svendborgbanen, indtil det nye signalsystem er etableret. 

Desuden vil DSB deltage på mødet. 

Mødet vil finde sted den 2. november 2020 kl. 15-16:30. Medmindre CO-

VID 19-situationen ændrer sig inden den 2. november, vil mødet foregå online. 

Transportordførerne vil modtage en mødeindkaldelse fra ministeriet. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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